
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-06-09, § 2 

 

 Tid: 9 juni 2009 kl 16.30 – 17.10 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 15 juni 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Birgit Marklund Beijer (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Datevig Mardirossian Lönn (m) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Per Johansson (fp) tjänstgörande 

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (v) 

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Mats 

Fager, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Eva Olofsson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och 



  

Marita Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Studieresa till Barcelona och London 

Nämnden behandlar deltagande vid studieresa till Barcelona och London den 8 – 10 

september 2009. Studieresans syfte är att studera sopsugsanläggningar. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att delta med 1+1 i studieresan till 

Barcelona och London. 

 

 

Inbjudan till genomgång av förfrågningsunderlagen för vägmärken, räcken, gatujour 

och signaler 

En inbjudan att delta i en genomgång av förfrågningsunderlaget den 12 juni kl 14.00 

är delad till nämnden i dag. 

 

Svar på fråga ställd om information till boende i Spånga angående avfallshämtning i 

trånga gränder 

Tjänstemannen vid trafikkontoret Marita Söderqvist har överlämnat ett skriftligt svar 

på fråga ställd vid nämndsammanträdet den 12 maj. Svaret är delat till nämnden i dag. 

 

Muntligt svar på skrivelse om parkeringsövervakningen i Rågsved 

Tjänstemannen vid trafikkontoret Louise Bill ger ett muntligt svar på skrivelse från (v) 

och (mp) ställd till nämnden 14 april 2009. 

 

Muntligt svar på skrivelse om att hastigheten på Personnevägen inte respekteras 

Tjänstemannen vid trafikkontoret Anette Scheibe ger ett muntligt svar på skrivelse 

från (v) ställd till nämnden den 12 maj 2009. 

 

Föredragning om trafikpåverkande arbeten sommaren 2009.  

Tjänstemannen vid trafikkontoret Mats Fager informerar om de trafikpåverkande 

arbeten som pågår i staden under sommaren. 

 

Fråga om parkeringsplats för rörelsehindrade 

Ledamoten Kajsa Stenfelt (v) frågar varför olika avgiftsregler gäller vid olika 

parkeringsplatser för rörelsehindrade. 

 

Tjänstemannen vid trafikkontoret Louise Bill redogör för skillnaden mellan 

civilrättslig och offentligrättslig parkering, och konstaterar att kommunen inte har 

rådighet över avgiftsuttag på civilrättslig parkeringsplats. 

 

Fråga om linjebusstrafik mot Gullmarsplan 

Ersättaren Christoffer Kuckowski (m) frågar om trafikkontoret vidtar några åtgärder 

för att underlätta framkomligheten för linjebusstrafiken mot Gullmarsplan från 

Klarabergsvägen. Det är svårframkomligt just nu på grund av ombyggnationer vid 

postterminalen. 

 

Tjänstemannen vid trafikkontoret Anette Scheibe svarar att kontoret ska undersöka 

framkomligheten på platsen. 



  

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


